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Regionen har länge signalerat att man har stora behov till följd av Northvoltetableringen. Utöver presum-
tiva ökade behov för sjukvård har fokus hamnat på regional utveckling. Särskilt har kompetensförsörjning 
kommit att hamna i fokus.

Nu har Northvolt tillkännagivit att man tills vidare slutar tillverka katoder i Skellefteå. Ett tråkigt besked, 
vilket förstås oroar både kommun- och regioninvånare. Likväl som skattebetalare, framtida pensionärer och 
människor i Sverige. 
En följd av det är rimligen att man framöver inte ser samma behov av rekrytering. Tvärtom har Northvolt 
meddelat att neddragningar kommer att följa.

Med anledning av ovanstående ställer jag följande fråga till regionstyrelsens ordförande Peter Olofsson: 
Kommer Regionen fortsatt lägga ut mer skattepengar på projekt kopplade till Northvolt trots Northvolts 
ändrade planer?
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